
	  

	   Side	  1	  av	  2	  

Referat	  –	  årsmøte	  Vangsjøen	  Vel,	  skjærtorsdag	  2.	  april	  2015	  
(Wenches	  fjellkiosk)	  kl.	  16	  –	  ca.	  17.30	  

Det	  deltok	  36	  stemmeberettigede	  medlemmer	  og	  flere	  familiemedlemmer.	  Kaffe	  og	  boller	  fra	  
Wenche	  Fjellkiosk.	  

1. MØTELEDER.	  Per	  E.	  Koch	  ble	  valgt	  som	  møteleder/dirigent.	  

2. INNKALLING	  OG	  SAKSLISTE	  ble	  godkjent.	  (Revidert	  saksliste	  med	  innkomne	  forslag	  var	  ikke	  
utsendt	  etter	  at	  forslag	  var	  innkommet)	  
	  

3. ÅRSBERETNINGEN	  FOR	  2014	  	  ble	  lest	  opp	  av	  møteleder.	  Godkjent	  med	  følgene	  endring:	  
Tremmene	  som	  er	  lagt	  ut	  er	  gitt	  av	  Gjensidigestiftelsen	  gjennom	  Øystre	  Slidre	  
Frivillighetssentral.	  
	  

4. REGNSKAP	  2014	  Styrets	  kasserer	  Knut	  Borgen	  presenterte	  det	  reviderte	  regnskapet	  for	  2014.	  
Godkjent.	  
	  

5. KONTINGENT	  2015	  Styrets	  forslag	  til	  uendrete	  årskontingentsatser	  2015	  (kr	  200,-‐	  for	  
ordinære	  medlemmer	  og	  kr	  100,	  for	  familiemedlemmer)	  ble	  vedtatt.	  
	  

6. BUDSJETT	  2015	  Styrets	  budsjettforslag	  for	  2015	  ble	  presentert	  og	  godkjent.	  

a. Kommentarer:	  Kostnadene	  til	  panoramaskiven	  er	  ikke	  endelig	  avklart,	  men	  årsmøtet	  ga	  
tilsagn	  til	  at	  kostnadene	  kan	  dekkes	  av	  oppsparte	  midler.	  

7. VALG	  

a. Valgkomiteen	  v/Oscar	  Andersen-‐Gott	  presenterte	  sin	  innstilling.	  Utfallet	  av	  valget	  ble:	  

• Styret:	  gjenvalg	  av	  Per	  E.	  Koch	  og	  Sissel	  Brinchmann	  for	  to	  år.	  	  	  
• Revisor	  for	  1	  år:	  Tor	  Løken	  (gjenvalg)	  
• Grunneierrepresentant	  for	  1	  år	  :	  Anne	  Karine	  Milo	  (gjenvalg)	  

	  
b. Vangsjøen	  Vels	  representant	  i	  Mellad´n	  Turløypers	  styre:	  

• Morten	  Ek	  ble	  valgt	  
	  

c. Valgkomité	  for	  ett	  år:	  Oscar	  Andersen-‐Gott,	  Cai	  B.	  Nesset	  (gjenvalg)	  og	  Oddrun	  Rudi	  (ny).	  
	  

8. VEGETASJONSRYDDING	  PÅ	  STØLSOMRÅDENE	  /	  UTSATTE	  HYTTEOMRÅDER	  

• Årsmøtet	  diskuterte	  forslaget1	  fra	  Gunder	  Skiaker	  og	  Kjell	  Flaten2	  vedr	  et	  mulig	  prosjekt	  i	  
Vangsjøen	  Vels	  regi	  for	  å	  motvirke	  gjengroing	  av	  området	  omkring	  Vangsjøen	  (forslaget	  er	  
vedlagt	  referatet).	  	  
o Diskusjonen	  avdekket	  en	  viss	  uenighet	  om	  dette	  var	  en	  oppgave	  for	  vellet,	  men	  det	  var	  	  

	  
full	  enighet	  om	  at	  gjengroing	  er	  et	  problem.	  

	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
1	  Vedlagt	  dette	  referat.	  
2	  På	  Årsmøtet	  2014	  oppfordret	  Kjell	  Flaten	  hytteeiere	  på	  Buahaugen	  til	  å	  etablere	  en	  «arbeidsgruppe»	  som	  	  vis-‐a-‐vis	  
grunneierne	  kan	  starte	  sonderinger	  om	  å	  få	  til	  noe	  tilsvarende	  som	  på	  Rennsennstølen,	  og	  årsmøtet	  oppfordret	  ham	  til	  å	  ta	  
initiativ	  til	  å	  realisere	  sine	  planer.	  



	  

	   Side	  2	  av	  2	  

o I	  motsetning	  til	  Rennsennstølen	  vels	  områder	  er	  Vangsjøen	  vels	  områder	  svært	  spredt,	  
omfatter	  tre	  stølsområder	  og	  har	  en	  	  mindre	  egnet	  kvalitet	  på	  trærne,	  slik	  at	  det	  ikke	  
vil	  være	  lønnsomt	  å	  ta	  dette	  ut	  som	  virke.	  

• Årsmøtet	  fattet	  følgende	  vedtak:	  Styret	  gis	  fullmakt	  til	  å	  nedsette	  en	  arbeidsgruppe	  som	  
fikk	  i	  mandat	  å	  vurdere	  det	  praktiske	  grunnlaget	  og	  behovet	  for	  vegetasjonsrydding	  innen	  
Vangsjøen	  Vels	  geografiske	  område	  
	  

9. VANGSJØEN	  VELS	  HEDERSPRIS	  2015	  
• Sissel	  Brinchmann	  ble	  tildelt	  Vangsjøen	  Vels	  Hederspris	  for	  2015.	  	  

Informasjonssaker:	  

A. PANORAMASKIVEN	  (sikteskiven)	  på	  Rabalsmellen	  vil	  bli	  montert	  sommer	  2015:	  
• Styret	  planlegger	  en	  markering	  i	  august	  (se	  neste	  punkt)	  

	  
B. MARKERING	  AV	  VANGSJØEN	  VELS	  25	  ÅRS	  JUBILEUM/FAMILIEDAG.	  

• I	  forbindelse	  med	  at	  Vangsjøen	  Vel	  er	  25	  år	  i	  2015	  (stiftet	  13.	  april	  1990)	  vil	  dette	  bli	  
markert	  med	  et	  arrangement	  på	  toppen	  av	  Rabalsmellen,	  med	  avduking	  av	  
panoramaskiven.	  Denne	  markeringen	  er	  fastsatt	  til	  lørdag	  8.	  august	  2015	  kl.	  12.00	  

	  
Vedlegg:	  

Til	  Vangsjøen	  Vel	  v/leder	  Per	  E.	  Koch	  

Sak	  til	  årsmøtet	  2015	  

VEGETASJONSRYDDING	  PÅ	  STØLSOMRÅDENE/UTSATTE	  HYTTEOMRÅDER	  
Gjengroing	  av	  området	  hvor	  Vangsjøen	  vels	  medlemmer	  har	  hytter,	  har	  en	  tydelig	  negativ	  utvikling	  og	  faren	  for	  
at	  	  dette	  fortsatt	  vil	  eskalere	  er	  stor	  ,	  når	  vi	  ser	  på	  faren	  for	  at	  temperaturen	  øker	  og	  at	  beitedyra	  stadig	  blir	  
færre	  og	  er	  kortere	  periode	  i	  området.	  Alle	  har	  sett	  resultater	  av	  ”	  Prosjekt	  rydding	  av	  Rensennstølen”	  .	  	  	  

Vi	  mener	  derfor	  det	  vil	  være	  et	  løft	  for	  Vangsjøen	  vels	  område	  å	  gjennomføre	  et	  tilsvarende	  prosjekt.	  Det	  vil	  
etter	  vår	  mening	  være	  naturlig	  å	  begynne	  med	  stølsområdene,	  videre	  vil	  	  man	  så	  kunne	  følge	  opp	  med	  andre	  
utsatte	  områder	  innfor	  velets	  grenser.	  

Vi	  kommer	  gjerne	  med	  en	  kort	  innledning	  /orientering	  ved	  starten	  av	  denne	  saken	  hvis	  det	  er	  ønskelig	  for	  
årsmøtet.	  Videre	  ønsker	  vi	  oss	  en	  diskusjon	  for	  å	  	  se	  interessen	  for	  et	  slikt	  prosjekt	  blant	  medlemmene	  på	  
årsmøtet.	  

Hvis	  interessen	  tilsier	  det,	  må	  saken	  behandles	  videre	  av	  styret	  på	  vegne	  av	  Vangsjøen	  vel.	  

Kjell	  Flaten	  og	  Gunder	  Skiaker.	  Hytteeiere	  på	  Buahaugen	  og	  Rabalen.	  11.03.15	  	  


